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Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Klecany ze dne 1. 10. 2020 
 

Čas zahájení 18:19 hod 

Starosta přivítal členy zastupitelstva města a 8 občanů přítomných na dnešním zasedání 

Zastupitelstva města Klecany, které bylo svoláno starostou města.  

Sdělil, že informace o době a místě konání zasedání byla vyvěšena na úřední desce městského 

úřadu dne 23. 9. 2020 společně s programem jednání. Zasedání tak bylo svoláno řádně a včas 

v souladu s ustanovením § 92 a § 93 zákona 128/ 2000 Sb. (zákona o obcích). V souladu 

s článkem 3 Jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany byl termín zasedání oznámen 

zastupitelům více než 14 dní před jednáním. Dále upozornil, že se ze zasedání pořizuje 

audiozáznam, který bude uveřejněn na webových stránkách města. 

 

Podle prezenční listiny je přítomno 8 členů Zastupitelstva města Klecany a toto zasedání je 

usnášeníschopné.  

(5 členů se omluvilo: Jiří Medek, Martin Hora, Ing. Kristýna Holubová, Mgr. Pavel Kotrba,  

Mgr. Roman Binder; Ing. Tomáš Černý přijde později; Jan Čepelka přítomný od začátku zasedání) 

 

Hlasování bude uváděno v pořadí: 

PRO NÁVRH, PROTI NÁVRHU, ZDRŽEL SE. 

 

Zapisovatelka dnešního zasedání: Jana Langová 

 

1) Starosta dal zvolit:  

tři členy zastupitelstva města do návrhové komise:  Miroslav Kříž,  

 Zdena Tomášová,  

 Mgr. Lenka Pavelková 

Hlasování: 8 – 0 – 0  SCHVÁLENO 

      

 

 a dva členy zastupitelstva města za ověřovatele zápisu:  Ing. Jiří Bendl, 

 Lukáš Tintěra                                             

Hlasování: 8 – 0 – 0  SCHVÁLENO 

 

2) Program zasedání 

Starosta v souladu s ustanovením čl. 6 a 7 Jednacího řádu zasedání Zastupitelstva města 

Klecany předložil ke schválení program zasedání v následující podobě:  

 

1. Schválení programu zasedání ZMě 

2. Slib zastupitele 

3. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

4. Schválení strategického plánu města Klecany 

5. Doplnění člena finančního výboru 

6. Rozpočtové opatření č. 3/2020 

7. Smlouva o zřízení práva stavby a smlouva o výpůjčce – TJ Sokol Klecany 

8. Prodej pozemku p. č. st. 861 a část pozemku p. č. 138/21 

9. Žádost o odkup části pozemku p. č. 24, k. ú. Klecany  

10. Dar na opravu schodiště kostela Nanebevzetí Panny Marie v Klecanech 

11. Prodej pozemku p. č. 626/93 

12. Pronájem části budovy č. p. 48 

13. Výpůjčka části budovy č. p. 48 – Pravý Hradec 

14. Informace 

15. Diskuze 
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16. Schválení přehledu přijatých usnesení  

17. Závěr  

 

Starosta se zeptal, zda má někdo z přítomných členů zastupitelstva námitky proti navrhovanému 

programu nebo návrhy na jeho změnu. Nikdo se nepřihlásil, proto dal hlasovat o schválení 

programu 

 

Hlasování: 8 – 0 – 0  SCHVÁLENO 

            

Starosta informoval, že zápis z minulého zasedání byl ověřen, byl pořízen do 10ti dnů od zasedání 

a je uložen na městském úřadě k nahlédnutí, zároveň byl umístěn společně se zvukovým 

záznamem na internetové stránky města a nebyly proti němu podány žádné námitky. Tento zápis je 

na předsednickém stolku k nahlédnutí. 

 

Starosta dal hlasovat o průběhu diskuse ke každému bodu zvlášť. 

 

Hlasování: 8 – 0 – 0  SCHVÁLENO 

 

3) Slib zastupitele 

Hovořil starosta. Dne 14. 9. 2020 podal rezignaci na svůj mandát pan MgA. Dušan Šoltys. Podle 

zákona č. 491/2001 Sb. o volbách do zastupitelstev obcí měl nastoupit 1. náhradník ze strany, za 

kterou byl zvolen odstupující zastupitel, tedy pan Jaromír Bratka. Pan Bratka dne 30. 9. 2020 

doručil svou rezignaci na pozici náhradníka, podle zákona tedy nastupuje 2. náhradník, kterým je 

pan Jan Čepelka. Starosta přečetl slib: 

 

Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 

vykonávat svědomitě, v zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České 

republiky.  

 

P. Jan Čepelka slib potvrdil slovy: SLIBUJI 

 

Zastupitelé vzali na vědomí složení slibu zastupitele. 

 

Pan Bendl navrhl poděkování, symbolický dárek za práci v zastupitelstvu pro p. Šoltyse. Starosta 

řekl, že proberou na radě. 

 

4) Dotazy, připomínky a podněty občanů  

V souladu s čl. 7 odst. 7) Jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany starosta zahájil blok dotazů, 

podnětů a připomínek občanů. 

O slovo se přihlásil p. Daniel Široký z ul. Dolní Kasárna. V ulici se nedodržuje zákaz vjezdu 

nákladních aut a omezená rychlost na 30 km/hod. (konkrétně auta společnosti Kledepo, truhlárna, 

Adap). Ptal se, jak lze situaci řešit. Vykoupením cesty? 

Odpověděl starosta. Nákladní auta byla zvyklá tudy jezdit ještě před postavením jejich domů. Už 

jako místostarosta se snažil situaci řešit změnou dopravního řešení – právě omezením rychlosti na 

30 km/hod. a zákazem vjezdu nákladních vozidel. Městská policie zde kontrolovala, ale nemůže 

zde být každý den, protože ráno jsou u školy. Rychlost mohou měřit jen v době, kdy slouží ve 

dvojici a ještě musí místo a čas dopředu ohlásit a nechat schválit Policií ČR. Pro odkup cesty není 

vůle ze strany majitele pozemku. 

Pí Tomášová navrhla oslovit konkrétní firmy, když víme, které omezení porušují. 

Starosta řekl, že již při změně dopravního značení rozdávali letáky, mohou akci zopakovat. 

Místostarosta Kurhajec řekl, že si každá firma na ORP může požádat o výjimku ze zákazu vjezdu 

nákladních vozidel a dostane ji. 
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Vzhledem k překročení času na jeden příspěvek navrhl místostarosta Kurhajec téma přesunout do 

diskuse. 

P. Krejbich požádal o více informací ke zpřístupnění školky z Boleslavky a vyklizení staveniště. 

Starosta odpověděl, že nevyhověli stavební firmě v prodloužení záboru, v úterý měla proběhnout 

kolaudace, zbývají nějaké nedodělky. Firma si zázemí stanoviště přesune mezi jídelnu a ZUŠ. 

Místostarosta Kurhajec doplnil, že kolaudace neproběhla, protože hygienička byla v karanténě. 

V 18:48 přišel Ing. Tomáš Černý. 

Místostarosta pokračoval a vysvětlil, že vstup do školky nemůže být z bezpečnostních důvodů přes 

staveniště. 

V souvislosti s dopravní situací v Klecanech pí Stanislavová uvedla, že na křižovatce ul.  

U Kovárny a Do Klecánek (u Farm Tablu) vzniká velmi nebezpečná situace a navrhla domalovat 

na silnici čáry, které by pomohly ke zpřehlednění situace. 

Starosta odpověděl, že městská policie v tomto úseku nemá jak zasáhnout, obrátí se na Policii ČR. 

Pí Adamová upozornila, že u mokřadu má stavba zábor se zeminou a sutí. Zeptala se, zda město 

zábor řeší. 

Odpověděl místostarosta Kurhajec. Jedná se zřejmě o zařízení staveniště. Na stavbu chodí. Je 

domluveno, že stavba vše uvede do původního stavu. Stavba by měla být dokončena do konce 

října. 

Pí Pavelková předložila místostarostovi fotografii místa, o kterém hovořila pí Adamová. 

Místostarosta slíbil místo zkontrolovat. 

Starosta řekl, že okamžitě stavbu vyzveme k nápravě. 

 

5)  Schválení strategického plánu města Klecany 

Slovo měl starosta. Při vyřizování dotace na skatepark měl vyplnit do jedné z kolonek datum 

přijetí Strategického plánu zastupitelstvem města. Strategický plán je uložen na městském úřadě 

v trezoru, po celou dobu je zveřejněn na webu, tak hledal usnesení v archivních zápisech. Hledal to 

i s kolegyní paní Kudláčkovou, ale nenašli. Zastupitelstvo je přitom jediný orgán, který může 

podle zákona o obcích tento dokument schválit. Strategický plán města vypracoval pan Ondřej 

Habr (spol. DHV CR, s. r. o. a byl předán městu 26. 6. 2008). Následovat mělo schválení 

zastupitelstvem, k čemuž s největší pravděpodobností v letech 2008-2010 nedošlo (nedohledali 

jsme). Dále už nehledal, protože nepředpokládá, že by se to schvalovalo po více než třech letech 

od předání. Nyní máme za sebou jeho první aktualizaci, ale tu starosta navrhl schválit příště. 

Pí Pavelková upozornila na to, že aktualizace Strategického plánu již není aktuální v úvodním 

materiálu. 

Nikdo další neměl dotazy ani připomínky, proto dal starosta hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje Strategický plán rozvoje města vypracovaný spol. DHV CR, 

s. r. o.   

 

Hlasování: 10 – 0 – 0  SCHVÁLENO 

 

6) Doplnění člena finančního výboru 

Slovo měl i nadále starosta. Z finančního výboru odstoupil Ing. Tomáš Černý, který byl 

nominován za ODS. ODS navrhuje jako nového člena pana Lukáše Tintěru. 

Nikdo neměl dotazy ani připomínky, proto dal starosta hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města volí členem finančního výboru pana Lukáše Tintěru. 

 

Hlasování: 10 – 0 – 0  SCHVÁLENO 

 

7)  Rozpočtové opatření č. 3/2020 
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Slovo měl starosta. V materiálech zastupitelé obdrželi rozpočtové opatření č. 3 s komentářem. 

Rozpočtové opatření bylo zasláno ke kontrole členům finančního výboru.  

Starosta se zeptal, zda má někdo k rozpočtovému opatření č. 3/2020 dotaz nebo připomínku.  

Nikdo se nepřihlásil, proto dal hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č.3/2020 v předloženém znění. 

 

Hlasování: 10 – 0 – 0  SCHVÁLENO 

 

 

8) Smlouva o zřízení práva stavby a o výpůjčce – TJ Sokol Klecany 

Hovořil starosta. Vedle hřiště Sokola Klecany vzniká hlavně pro mládež hřiště s umělou trávou  

a osvětlením, které se bude využívat na rozdíl od travnaté plochy celoročně. O dotaci mohly 

požádat pouze sportovní kluby, takže žadatelem dotace je TJ Sokol, pozemky jsou ale města. 

Město by tedy mělo uzavřít smlouvu o výpůjčce a právu stavby na svém pozemku. Návrhy smluv 

zastupitelé obdrželi v materiálech. Dále již na jednom z předchozích zastupitelstev schválili náš 

záměr akci spolufinancovat a dorovnat Sokolu spoluúčast – tedy rozdíl, mezi cenou díla a výší 

dotace.  

P. Bendl upozornil na to, aby se před podpisem smlouvy zkontrolovali čísla pozemku a p. Kuchta 

přišel ke starostovi a místostarostovi konkrétně ukázat, na co se zaměřit. 

Nikdo další se o slovo nepřihlásil, proto starosta navrhl hlasovat o dvou usneseních: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje znění a podpis smlouvy o zřízení práva stavby a smlouvy  

o výpůjčce pro stavbu „Sportovní areál Sportklub Klecany“ s Tělovýchovnou jednotou Sokol 

Klecany, z . s., se sídlem Na Skalkách 368, 250 67 Klecany. 

 

Hlasování: 10 – 0 – 0  SCHVÁLENO 

 

 

ZMě schvaluje znění a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na zajištění 

spolufinancování pro stavbu „Sportovní areál Sportklub Klecany“ s Tělovýchovnou 

jednotou Sokol Klecany, z. s., se sídlem Na Skalkách 368, 250 67 Klecany. 

 

Hlasování: 10 – 0 – 0  SCHVÁLENO 

 

9)  Prodej pozemku p. č. st. 861 a části pozemku p. č. 138/21 

Slova se ujal místostarosta Kurhajec. Na město byla doručena žádost společnosti Vodárny Kladno 

- Mělník, a. s., IČ 463 56 991, místem podnikání U vodojemu 3085, 272 01 Kladno o prodej 

pozemku st. 861 a části pozemku p. č. 138/21, dále geometrický plán č. 1620-162/2018 

vypracovaný spol. Tesařík a Frank místem podnikání U Stadionu 467, Neratovice a znalecký 

posudek č. 5791-12-2020 vypracovaný spol. Česká znalecká, a. s., místem podnikání Nezvalova 

423, Hradec Králové stanovující pozemků na 32 200,- Kč a návrh kupní smlouvy se společností 

Vodárny Kladno - Mělník, a. s., IČ: 463 56 991, místem podnikání U Vodojemu 3085, 272 01 

Kladno stanovující cenu pozemků na 32 220,- Kč. Jedná se o pozemky pod vodojemem.  

Nikdo neměl dotazy ani připomínky, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku st. 861 o výměře 7 m2 - zastavěná plocha  

a nádvoří a části pozemku p. č. 138/21 o výměře 63 m2 – ostatní plocha, manipulační plocha 

společnosti Vodárny Kladno - Mělník, a. s., IČ 463 56 991, místem podnikání U Vodojemu 

3085, 272 01 Kladno za cenu 32 220,- Kč. 

 

Hlasování: 10 – 0 – 0  SCHVÁLENO 
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10)  Žádost o odkup části pozemku p. č. 24, k. ú. Klecany 

I nadále hovořil místostarosta. Dne 17. 8. 2020 byla městu doručena žádost pana Tomáše Kvítka  

o odkup pozemku pro zřízení parkovacího stání. Jedná se o pozemek pod bývalou poštou, 

v blízkosti křížení ulic Do Kaštan a Na Hradišti. Rada města nedoporučuje pozemek prodávat  

a pověřila starostu, aby řešil revitalizaci celého území. Jedná se o parcelu, která je vzdálená pár set 

metrů od náměstí, na cestě mezi Vinicí a centrem města a leží naprosto ladem. V rámci úpravy 

tohoto prostoru zde prověříme možnost zřízení veřejných parkovacích míst.  

Starosta řekl, že se byl i s pí Pešíčkovou na pozemku podívat, potřeboval by vyčistit, dát lavičku. 

Podle územního plánu je na pozemku zeleň, nelze tam stavět. 

Pí Pavelková upozornila, že by se mělo myslet na vybudování chodníku. 

Místostarosta navrhl hlasovat o usnesení, zda jsou zastupitelé vůbec ochotni tento pozemek 

prodávat. 

 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p. č. 24, k. ú. Klecany o výměře  

cca 32 m2. 

 

Hlasování: 0 – 10 – 0  NESCHVÁLENO 

 

 

11)  Dar na opravu schodiště kostela Nanebevzetí Panny Marie  

 

Slovo měl místostarosta Kurhajec. Římskokatolická farnost Odolena Voda žádá město o příspěvek 

na opravu schodiště na kruchtu v kostele Nanebevzetí panny Marie. Celkové náklady opravy jsou 

198 707,- Kč, 128 000,- Kč činí dotace z Havarijního programu Ministerstva kultury, 70 707,- Kč 

je spoluúčast Římskokatolické farnosti. Město je žádáno o finanční příspěvek ve výši 30 000,- Kč. 

Myslím, že kostel je naše asi nejvýznamnější památka a že dar 30 000,- Kč na jeho opravu je 

v našich možnostech. Nikdo neměl připomínky, proto dal hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí daru Římskokatolické farnosti Odolena Voda, U 

Fary 15, 250 70 Odolena Voda ve výši 30 000,- Kč za účelem statického zajištění schodiště na 

kruchtu v kostele Nanebevzetí Panny Marie v Klecanech a podpis darovací smlouvy. 

 

Hlasování: 10 – 0 – 0  SCHVÁLENO 

 

 

12) Prodej pozemku prac. č. 626/93 

Již na minulém zasedání zastupitelé řešili žádost manželů Koktanových o odkup pozemku, který 

mají již od toku 2001 v dlouhodobém pronájmu (na 20 let, končí 7. 5. 2021). Koktanovi nyní 

žádají o odkup tohoto pozemku. Cena dle znaleckého posudku je 510,- Kč/m2, tedy 210 100,- Kč. 

Město však, jako v jiných podobných případech, navrhovalo cenu vyšší a to 1 000,- Kč/m2. 

Koktanovi cenu akceptují. 

Nikdo neměl dotazy ani připomínky, proto zastupitelé hlasovali o usnesení: 

 

ZMě schvaluje prodej pozemku parc. č. 626/93 k. ú. Klecany o výměře 349 m2 - ostatní 

plocha, zeleň, vzniklého dle geometrického plánu č. 1960-134/2019, zpracovaného  

Ing. Monikou Němečkovou, Horňátecká 788/12, 182 00 Praha 8, paní Mgr. Ludmile 

Koktanové, bytem Třebízského náměstí 157, 250 67 Klecany za cenu 349 000,- Kč a podpis 

kupní smlouvy.  

 

Hlasování: 10 – 0 – 0  SCHVÁLENO 
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13) Pronájem prostor v budově č. p. 48, Náměstí Třebízského 

Slovo měl starosta. Poté, co prodal pan Kunka městu budovu na náměstí, v ní zůstal Bar-Herna. 

Při jednáních zastupitelé hovořili o tom, že pokud to bude možné, tuto provozovnu bychom 

zachovali a uzavřeli nájemní smlouvu. Jak víte, v následujícím bodě budeme jednat o zapůjčení 

sálu restaurace se zázemím spolku Pravý Hradec. Připomněl, že uzavírání nájemních smluv je sice 

v kompetenci rady města, ale při koupi budovy se zde zastupitelé usnesli, že o dalším využití této 

budovy bude rozhodovat zastupitelstvo. Výše nájmu je stejná, jako platil pan Kunka, nadále by 

tam měl být Bar-Herna. Oproti návrhu smlouvy, který jste obdrželi, bych navrhl změnu – je tam 

nájem pouze do 31. 12. 2020, tedy na tři měsíce a potom bychom museli zastupitelstvem opět 

prostor řešit. Navrhl toto ustanovení změnit na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou 3 měsíce. 

V případě, že nám provozovna začne jakkoli vadit, může být za 3 měsíce vztah ukončen. 

Paní Pavelková navrhla změnu z výpovědní lhůty na výpovědní dobu. Nikdo další neměl dotaz ani 

připomínku. 

Starosta dal hlasovat o usnesení: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření nájemní smlouvy se spol. BZB servis s. r. o. na část 

budovy č. p. 48, nám. Třebízského, 250 67 Klecany o výměře 108 m2. 

 

Hlasování: 9 – 0 – 1 (Kříž) SCHVÁLENO 

 

 

14) Výpůjčka prostor spolku Pravý Hradec 

Hovořil i nadále starosta. Jak se zmínil v předešlém bodě, o zbytek budovy, tedy lokál bývalé 

restaurace se zázemím, který jsme odkoupili od p. Kunky, požádal spolek Pravý Hradec, aby jej 

dostal do výpůjčky.  

Pí Tomášová řekla, že by jim to pomohlo v klubových záležitostech jako dočasné řešení, není to, 

co by potřebovali. 

Pí J. Nováková se zeptala, zda budou nové prostory využívat místo ZŠ a MŠ. 

Pí Tomášová odpověděla, že ne, bude to prostor navíc, i v budoucnu budou tělocvičnu využívat. 

Pí Pacovská se zeptala, jestli by mohli uvolnit aulu MŠ, aby ji mohly využívat děti z MŠ a ZŠ. 

Místostarosta Kurhajec řekl, že o využití prostor ve škole a školce jedná pí Tomášová přímo 

s ředitelkou. 

Pí Tomášová řekla, že aulu využívají 2 dny v týdnu. 

P. Bendl řekl, že se byl v č. p. 48 podívat a na přechodné období je prostor v pořádku. 

Nikdo další neměl příspěvek ani připomínku, proto dal starosta hlasovat o usnesení následujícího 

znění: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření a podpis smlouvy o výpůjčce se spolkem Pravý 

Hradec, z. s., se sídlem Do Klecánek 385, 250 67 Klecany na část budovy č. p. 48,  

nám. Třebízského, 250 67 Klecany. 

 

Hlasování: 10 – 0 – 0  SCHVÁLENO 

 

 

15)  Informace 

Místostarosta Kurhajec informoval o pokračujících stavebních pracích na rychtě, společenském 

sále a v ovčíně (drogerii). 

Pí J. Nováková se zeptala, kdy bude dokončena rychta včetně sálu. 

Odpověděl místostarosta Kurhajec – 3-4/2021. 
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Slova se ujal starosta. Podle § 105 Zákona o obcích v případě, že starosta nesouhlasí 

s rozhodnutím rady města, má možnost usnesení předložit k projednání zastupitelstvu města jako 

nejvyššímu orgánu města.  

Chtěl radou města schválit realizaci pásu keřů mezi chodníkem a silnicí u fotbalového hřiště podle 

návrhu pí Pešíčkové (sehnal dar 50.000,- Kč od spol. Avaps a na zeleň Letiště Praha daruje každý 

rok 375.000,- Kč). Ostatní radní se zdrželi hlasování, a proto nebylo usnesení schváleno. Stavební 

komise keře doporučila. Návrh měl sebou.  

P. Bendl řekl, že nikdo z radních neměl nic proti úpravám kolem hřiště. Jen v době výpadku 

příjmů kvůli koronaviru chtěl keře odložit na později, dar z letiště na zeleň dostává město každý 

rok - zatím by zde byl trávník. 

Místostarosta Kurhajec chtěl, aby starosta přečetl znění usnesení, které předložil radě města. 

Starosta ho neměl připravené.  

Pí Pavelková řekla, že nejen keře, ale i trávník se musí udržovat, přes keře děti z hřiště nevběhnou 

do silnice. 

Pí Tomášová požádala o zveřejnění návrhu realizace úprav kolem hřiště. Upozornila, že o podobný 

pás keřů přišli v horní části ulice Do Klecánek, kde jsou nyní kytky. 

K úpravě ulice Do Klecánek se vyjádřil místostarosta Kurhajec. Projekt od manželů Čermákových 

ještě není úplně dokončen, musely se dosazovat rostliny, které byly přívalovým deštěm vyplavené. 

Rostliny potřebují čas, aby se rozrostly. 

P. Kříž řekl, že se mu nelíbí pás u drogerie. 

Pí Adamová se zeptala, zda město má někoho, kdo zastřešuje a koordinuje zeleň (sjednocující 

prvek). 

Starosta řekl, že zeleň řeší s pí Pešíčkovou, změny územního plánu s Mgr. Třešňákem a vše se 

stavební komisí, ve které je p. Čermák členem. 

Stavební komise je jedna z nejlépe pracujících komisí. 

Starosta předložil ke schválení návrh usnesení: 

 

Nákup keřů za 338 945,- Kč bez DPH a realizaci keřového pásu v souladu s Krajinářským 

řešením zeleně u fotbalového hřiště v Klecanech vypracovaným Ing. Petříčkovou  

a Ing. Čánem. 

 

Hlasování: 8 – 0 – 2 (Kurhajec, Bendl)  SCHVÁLENO 

 

Pí Pacovská poděkovala místostarostovi Kotrbovi za vyřešení znečištění silnice od aut z čistírny 

odpadních vod. 

 

16) Diskuze 

Otevřel téma průchodu přes hřbitov. Lidé si přes parkoviště a hřbitov zkracují cestu na zastávku  

a ze zastávky. Proběhla krátká diskuse. Závěrem starosta slíbil průchod přes hřbitov uzavřít 

kovovou zábranou mezi velkoobjemovými kontejnery a umístit zde informační tabulky o uzavření 

průchodu. 

Starosta informoval, že kamerový systém je v testovacím provozu. 

P. Čepelka navrhl otočit kamery při vjezdu do Klecan na ulici Dolní Kasárna a zmapovat tak 

situaci s náklaďáky a pak případně městskou policii cíleně na místo poslat.  

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil. 

 

17) Schválení přehledu přijatých usnesení  

 

Starosta požádal návrhovou komisi o přednesení přehledu usnesení přijatých zastupitelstvem 

města na dnešním zasedání zastupitelstva města. 

Usnesení přečetla za návrhovou komisi pí Tomášová. 
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Starosta požádal o schválení usnesení:  

 

Zastupitelstvo schvaluje úplnost přehledu přijatých usnesení 

 

Hlasování: 10 – 0 – 0  SCHVÁLENO 

 

17) Závěr 

Starosta řekl, že pořad zasedání byl vyčerpán. Nikdo se již nepřihlásil o slovo, proto 

prohlásil dnešní zasedání za ukončené. 

   

Zasedání ukončeno ve 20:53 hod. 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 ……………………… ………………………. 

 Ing. Jiří Bendl Lukáš Tintěra 

 

 

 

 

 ……………………… ………………………. 

 Bc. Daniel Dvořák Ivo Kurhajec 

 starosta místostarosta  

 

 


